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    MILETÍN  
  nám. Karla Jaromíra Erbena č.p 99

  507 71, e-mail:nosek@miletin.cz

zpracoval : Nosek M.                           Dne 27.ledna 2011          Č.j.90/2010

Věc :Zápis z pracovní schůzky č. 1/2011 ze dne 26.1.2011 od 18.00 hodin

Přítomni : Nosek M,Hlavatý T,Hak B,Hlaváček M,Filounek Z, Hak V,Kožíšek T, Machačka O,
Rais R, Jirsáková A, Paulus Z. - 100% účast

1.Blíží se konání Jivínského Štefana, kterého tentokrát hostí Miletín. Datum konání je 25.2.2011.
Miletín má několik nominací. Program je z větší části hotov. Akce je přístupná veřejnosti. Město
Miletín uvolní na konání akce 5 000,- Kč.Miletín to bere jako velkou poctu pořádat u nás takovouto
akci.

2. Nadace Partnerství vyhlásila dotační tituly na budování parků a apod. Je nutné zavolala paní
Šimkovičové – zahradní architekta, aby urychlila projekt parku před Miltexem. Zažádalo by
se zatím na první část praku z důvodu, že pozemek je města. O další  dva žádá pozemkový
fond. Město podá žádost o dotaci.

3. 200. let od narození K.J.Erbena. Již se dvakrát sešli spolky a sdružení, kde se ladí program
celoročních oslav. Co nejdříve bude vydán kompletní kalendář  akcí a to po třetí schůzce
spolků. Bylo by dobré oslovit školu a školku, aby se také zapojili do oslav. a  Hlavní pořad
nebo akce bude 5.11.2011, kdy proběhne slavnostní večer. Město bude žádost o dotaci.

4. Město bude žádat o dotaci na opravu sochy p.Marie Imalculáty z důvodu jejího havarijního
stavu. Je nutné nechat zpracovat studii.

5. Město  zažádá  pozemkový  fond  o  bezúplatný  převod  pozemku  určených  k  výstavbě
domů.Zajistí starosta.

6. Město  podalo  již  dvě  žádosti  o  provedení  oprav  případně  rekonstrukci  ulic  a  silnic  v
Miletíně, které jsou ve špatném technickém stavu a patří Královéhradeckému kraji. Starosta
již eviduje škody, které vznikají na majetku města díky rozbitým silnicím. Město vyzve i
občany aby se připojili k městu s žádostí na kraj o uhrazení škod.

7. Budova sokolovny, která je v majetku obce sokolské je v havarijním stavu. Propadá se strop
a byl vydán zákaz vchodu a používání tělocvičny. Město chce budovu zachránit a z toho
důvodu jedná o odkoupení budovy.  Již byl  vypracováno ohodnocení nemovitosti  a byla
zaslána žádost na Ćeskou obec sokolskou. Čekáme na odpověď. Dle odpovědi se pak město
zachová. Bude předmětem jednání.  

8. OZ odsouhlasilo již na veřejném zasedání výměnu oken na radnici. Dojde tedy k výměně
oken a to v průběhu měsíce únor a březen.Budou zachovány stejné tvary,stejné provedení a
ze stejného materiálu.Město si samo okna stará vybourá a provede zednické práce.

9. Pokračuje se v rekonstrukci bytu po paní Včelišové v budově č.p 100 nad poštou.Na jaře se



uvolní byt  po manželech Kubínových v tomtéž domě.  Tento byt  rovněž projde drobnou
rekonstrukcí. Město vydá inzerát na pronájem bytů a poté vyhodnotí žádosti. Buduje se také
sociální byt v téže budově jedna místnost, WC na chodbě. Zde by měl být umístěn občan
Miletín pan Zdenek Roman.

10. Uvolnil se byt v pečovatelském domě. Starosta odešle všem zastupitelům seznam zájemcům
a ti co nejdříve sdělí toho, kdo by měl být umístěn v domě. Kdo získá nejvíce hlasů, získá do
nájmu byt.

11. Na jaře dojde k rekonstrukcím chodníků na náměstí. Bude rovněž vyměněna čekárna na
Lázně Bělohrad. Zastupitelé se poohlédnou po různých typech čekáren. Na příští pr. schůzce
bude vybrána čekárna.

12. Majitel domu č.p 6 byl osloven o to, aby si nechal vybudovat na střeše svého domu zábrany
na sesuv sněhu z důvodu, že sníh padá na dům č.p 5,poškozuje omítku a zničil dvě lampy
veřejného osvětlení. Hrozí také poškození zdraví osob.

13. OZ souhlasí s příspěvkem ve výši 2000,- Kč.
14. Zastupitelé  mají  na  rozmyšlenou,  zda  souhlasí  nebo  nesouhlasí  s  umístěním  základové

stanice mobilní sítě Telefonica na komín v podniku ZKS Miltex.
15. Město vybuduje dva kotce pro psy v areálu skladu. V jednom kotci bude pes na hlídání

objektu a druhý kotec bude sloužit jako záchytný pro potulující se psy.
16. Zastupitelé  do  příští  pracovní  schůzky  prostudují  a  zhodnotí  návrh  MČAD  Miletín  o

provozování Muzea českého amatérského divadla v Miletíně, které je zřízeno na zámku.
17. Na jaře by se měli  vyměnit tři chatičky v kempu za nové. Zastupitelé se poohlédnou po

nabídkách na chatičky a na příští PS , budou vybrány nové.
18. Žádost pana Kuglera o instalaci nového odsávání par nad varnými spotřebiči.  Požadavek

hygieny.  Zatím nebude provedeno vzhledem k tomu, že město čekají důležité investice v
tomto roce. Současné odsavače dle názoru města jsou dostačující.

Nosek Miroslav 
starosta města Miletín 


